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(Folytatás az 1. o ldalról ) 

de bővítésről és a személyzeti lét-
szám emeléséről nem történt kielé. 
igítő gondoskodás. Túlzsúfolt a Bőr . 
klinika is. 

A taggyűléseken javaslatok, ész-
revételek sokasága vetődött ' fel, 
igazolva azt a tételt, hogy a párt-
tagsággal és a pártonkívüliekkel va . 
ló tanácskozás szakada lla.i kapcso-
lat a legjobb u t a tömegek vélemé-
nyének meg;stmeréséhez, Pártunk 
gyakorlat; politikájának, belső 
munkájának tökéletesebbé tételé-
hez. 

A taggyűlések határozatokat hoz-
tak a fogyatékosságok kiküszöbö. 
lésére. J ó volt a Jogi Karon be : 

ter je íz te t t határozati javaslat, kár, 
hogy nem ter jedt ki a pár tmunka 
egészére: így a kollektív vezetég 
módszereinek konkrét a lkalmazási , 
ra, az alulról jövő bírálat elősegí-
tésére stib. A Bölcsészkaron a hatá-

rozati javaslat kiterjedt a taggyű-
lések eredményes előkészítésére, a 
taggyűlési határozatok végrehajtó, 
sáról történő beszámolóra, a veze-
tőségi Ülések elvi színvonala eme-
lésének módozataira. a kollektív 
vezetés biztosítására" a tömegekkel 
és az állami vezetéssel való kapcso. 
lat eredményesebbé tételére. A leg-
több határozati javaslatnak azon-
ban az voit a hibája, hogy felvet«1-, 
ték ugya n a megoldandó probléma, 
kat, de a megoldás módozataira 
nem mutat tak rá. Ennek követJoez. 
tébea csak kevesen «toltak hozzá 
a határozati javaslathoz. 

Egyes alapszervezetekben a t ag . 
ság aktivitása nem volt kielégítő, 
csak a funkcionáriusok é's az állan-
dóan saereplő tagok szó lok hozzá 
A Pedagógiai Főiskolán a tagság-
nak csak egyharmada, a TTK nia. 
tematikus-vegyész alapszervezetében 
csak a fele jekent meg. 

Általában hiba volt, hogy a tag-
gyűlések alig foglakoztak a DISZ. 
munka kérdeseivel és a tanév meg-
indulásával kapcsolatos oktatási 
problémákkai. Alig vetődött fel a 
marxizmus-hn'nlzmus tanszék, a 
Katonai Tanszék munkájának segi. 
tése és az orosz oktatás támogatá-
sának kérdése.. 

összefoglalóan megállapíthat j , 
hogy a rendkívüli taggyűlések ko . 
moly eredményeket hoztak a hibák 
feltárása, megvitatása tekintetébein. 
Hiányzott azon/ban a taggyűlések 
elvi-irányífó jellegének érvényesülé-
se. Mindenekelőtt taggyűléseink 
mozgósí 'ó erejét kell növelnünk, 
hogy a taggyűlések valóbon a párt-
munka ú j lendületének forrásai le. 
gyedek, hogy dolgozó népünk gaz-
dasági és kulturális életszínvonala 
állandó emelésében a kommunisták 
élenjáró, áldozatos munkájának 
szüntelen ösztönzőivé váljanak. 

A Tudományegyetem Állam és Jogtudományi 
Karának problémáiról 

Rövid idővel Nagy Imto elvtárs 
nak a kormány programmjá t ismer-
tető beszéde után, amely többek 
között jogéletünk kérdéseire is ki 
té r t és e területein is irányt mutn 
tott , megjelent a „Szegedi Egye 
tom" hasábjain Bónis György pro 
fesszor tollából egy cikk, amely a 
szegedi Jogi Kar kérdéseit tárgyal-
ta. Fel tár ta a kar nehézségeinek 
egy részét egészen nyíltan, más-
részt éreztette a sorok között, hogy 
úgy érzd, a kar kedvezőtlen hely-
zetben van. elhanyagolt állapotú a 
hatalmas Természettudományi Kar-
hoz és a* ugyancsak fej let t Böl-
csésztudományi Karhoz viszonyítva. 
Miután a Tudományegyetemet két 
év óta vezetem, úgy értem. <• cikk 
egyben kri t ika fölém, általában az 
egyetemi vezetés irányában a Jogi 
Ka r elhanyagolása miaU. A felve-
tet t « még inkább a kimondatlan 
problémák akkor mérgesednek el, 
hn nem beszélünk róluk ('minién. 
Éppen ezért nyiltan kivárok e kér-
désekkel foglalkozni, mint az eirye-
tem vezetője és mint komnuitiir.ta. 

A kérdést úgy lehetn«» feltenni: 
Elhanyagoltuk-e valóban a Jog-
tudományi Kart, vagy csupán m m 
tekintettük súlyponti karnak az 
egyetemen! 'A másik kérdés, ame-
lyei feltehetünk önmagunknak: 
arányban volt-e a jogi kar fejlesz-
te te egyetemünk többi kardnak 
fejlesztésével? A harmadik kérdés, 
amely szorosan összefügg az tltífő 
kettővel; kedvezőtlenebb rolt-n a 
Jogi Kar helyzete a szegedi Egye-
temen, mint amilyen megbecsülés-
vek általában a közeimül'ban or-
szágunkban a jogi tudományok ör-
vendtek. 

A Horthy-rendszer egyetemein 
voltak szakok, ezek küuött elsősor-
ban a mérnökképzés, az orvoskép-
zés, a tudományegyetemi vegyész-
doktor képzés, a tanárképzés, nme-
Iyeken a hallgatóknak igen kemény 
munkával kellett kiharcoluioft a 
tandíjmentességet és ezáltal a to-
vábbtanulás lehetőséi?«;. Ezután 
következett az ÁDOB, a dí j talan 
gyakornokság, a fizetéslelen tanúl--
segédség, egészen a fizetésleien utl-
junktusságig. Sokan magántanít-
ványokat, elemista és poigárista 
gyermekeket tanítottak kosztért, 
hogy ne éhezzenek. 4—5 esztendős, 
ez.inte emberfeletti megfeszített 
munka kellett az egyetem elvégzé-
séhez akkor, ha nem álltak jó csa-
ládi összeköttetések, vagy bixtos 
tőke az ember há ta mNgttU. Hason-
lóan silány volt a Bölcsészettudo-
mányi Kar tanárhallgatóinak hely-
zete is, azzal a különbséggel» — 
amely azonban nem enyhítette pro-
blémáikat. — hogy kötaiyebben 
nyerték el vizsgáikon (t jeles osz-
tályzatot, mint a TTK. szakok hall-
gatói. Ml volt ezzel szemben a Jog-
hallgatók sorsa? ö k voltak az egye-
tem krómje. akiknek nem kellett 
előadásra járnlok, állásban voltak 
az érettségi percétől fogva, nem 
kellett a fe jüket törniök akár csak 
tudományos részleteredmény eléré-
sén is a doktori cím megszerzése 
érdekében. 

Annak ellenére, hogy az egye-
temre nem já r t hallgatók 6- a szi-
gorlati d i jér t helyenként verseny-
ző professzorok — tisztelet a kivé-
téléknek — együttműködéséből alig-
hu születhetett komoly szakképzés, 
mégis a Jogi diplomások jutottak 
a közélet minden vezető pozíciójá-
ra, hiszen a jelszó az volt: „Jogász-
ból minden lehet, a jogász minden 
poszton a legjobban megfelel." Mig 
az orvosi, a természet tudomá-
nyi és a bölcsészettudományi ka-
ron a profesezorátus elérése igen 
jelentős tudományos munka árán 
történt mog és az a feudális rend-
szer lehetőségei között senki számú-
ra nem volt könnyű, ugyanakkor 
beosztott jogászok egyetemi kated-
rá t kaptak anélkül, hogy bebizonyí-
tották volna már előre tudományod 
képességeiket. Nem lehet csodálkoz-
ni, ha ezok az élmények a dolgozó 

magyar értelmiség körében még 
elég elevenek ós ha nem tudják 
egyik évről a másikra elhinni, hogy 
az a joghallgató, aki eddig kevés 
munka árán jutot t diplomához 
ugyanolyan komoly szakemberré 
válik, mint a véres verejtékkel 
eredményeket elért mérnök, orvos-
tanhallgató. 

Ezek azok a pszihológiai té-
nyek, amelyek az ország közvéle-
ményében a jogtudományok meg-
beoiüléaát a felszabadulásig nem 
növelhették. A felszabadulás, a 
Szovjetunió példamutatása, a szo-
cializmus mindent átformáló hatal-
ma« ereje nem mult el nyomnélkill 
a jogtudományi karok fölött sem. 
A múltban politikailag exponált pro-
fesszorok lemorzsolódtak, a jószár,dé-
kú professzorok elfogadták a 
pár t vezetését és igyekeznek tel-
jes erejükkel kormányzatunk ok-
tatási poli t ikáját keresztülvinni. A 
profes-tordtu» és a felnövekvő tan-
személyzet évek hosszú munkájá-
val hozzászoktatta a hallgatóságot, 
hogy előadásokra járjon es ma 
már lassan kihal a mesei ;ogásx. 
Mindez a pozitív változás nem tuda-
tosodott azonban még eléggé töme-
geinkben az előbb ,említett, okoknál 
fogra. A jogi pálya perspektívája a 
múltban fénye« volt, a felszabadu-
lás után elhalványodott. Ugy lát-
szott, hogy a természettudományos 
és más, műszaki, orvosi studiumök 
lényegesen nagyobb megbecsülést 
szeíeznek annak, aki elvégzi őket. 
mint a jogi diploma. Ne íelodjiik, 
hogy a felszabadulás u tán nem 
közvetlenül szűnt meg a formális 
egyetemi kiképzés a jogi karon. A 
mult emlékei miatt tömegeink évek-
ig nem vették komolyan a jogi pá-
lya nyúj to t ta lehetőségeket és ez 
az oka annak, amit Bónis profnsz-
szor joggal panaszol cikkében, liogy 
a leggyengébb hallgatóság került a 
jogtudmányi kar ra . 

Hagy Imre elvtárs beszéde vilá-
gosan megmutatta az új jzocialisfa 
jogtudomány művelőinek jogos és 
megérdemelt helyzetét a népi demo-
kráciában. Ez az útmutatás hatott 
és ha eredményei vannak, ha az 
idén a jogi kar hallgatósága már 
jobb átlageredménnyel startol az 
egyetemre, úgy ez a kornidnypro-
gramm, mellett a jogi professzo-
raink a közelmúltban kifejlett, kon• 
strukttv munkájának eredménye. 

A fejlődő munkára válasz a kor-
mányzat részéről a tanszemélyzeti 
létszám alakulása a karon, liiO-ben 
22 főből állott, ma 30 főt tesz ki. A 
tanulmányi eredmény 1950—51. tan 
évben 3.82 kari átlag, 1Í51—SÍ ben 
4.05, 1952—53-ban 3.74. Az utóbbi 
szám nem zuhanást jelent az előző 
4 feletti átlaghoz, hanem azt bizo-
nyítja, hogy a jó átlag akkor még 
nem volt reális a jogi karon, mint 
ahogy többi tudománykarainkon 
sem volt egészen az. A fokozódó 
jó munkát nyomon kiséri a fokozó-
dó megbecsülés. Az elmúlt év de-
cemberében 4300 forintot, február 
ban 17.400, júniusban 21.800 forintot 
osztott ki a jogtudományi kar dé-
kánja a legjobb tantzemélyzeli dol-
gozók kötött. 

A munka intenzívebbé válásával 
lépést t a r to t t a kar alapterületének 
és légköbtart almának az emelkedése. 
A Szegedi Tudományegyetem 19M. 
évi beruházási tervében első helyen 
állított« he a jogtudományi kar 
épületének emeletráépítését. Meg 
kell jegyeznünk, hogy az alapterii-
let 50 százalékkal történő emelkadé 
se 1951—52-ben történt és a jelenle-
ginél 50 százalékkal nagyobb munka-
terület fog rendelkezésre állni nz 
emeletráépítés megvalósítása eseté, 
ben. Ugy véljük, hogy ezek a szá-
mok nem az elhanyagoltságot, ha-
nem a kar szerény hallgatói létszá-
mával arányos fejlődési tendenciát 
fejezik ki. 

Vájjon aránytalan-e ez a fejlődés 
a TTK vagy a BK fejlesztésével 
szembeni A TTK hallgatóinak lét-

száma felszabadulás óta mintegy ">-
szöröbéro emelkedett. Nem véleltcr,, 
ha ezzel lépést kellet tar tania a/, 
épületek, laboratóriumok befogadó-
képességének is. A szocialista álitun 
minden jogos igény kielégítését 
biztosítja, lia az a dolgozó tömegek, 
a nép érdekében történik. Népköz-
társaságunk bizalmat kiván elsősor-
ban értelmiségi dolgozóinktól és e 
bizalom kikristályosodása a terv. A 
TTK 1949-ben tervezte meg a maga 
Béke-épületét, az 1952-ben valósult 
meg. 1952. szeptembere előtt nem 
bukkanunk nyomára a jogi kar me-
reteinek megfelelően előre benyúj-
tott fejlesztési tervnek. Az 3952. 
őszén bejelentett emeletráépítési 
igény 1953-ban bekerült a tervbe és 
ha ra j tunk múlik, 1954-ben megvaló-
sul. Ugy hisszük, az Állam és Jog-
tudományi karnak is korábban kel-
lett volna felismernie a reális ter-
vezés módszereit és akkor valószínű-
leg hamarabb kielégítést nyert vol-
na minden, ma még meg nem való-
sult igény. 

Az Állam és Jogtudományi Kar 
panaszolja, hogy kevés megbecsülés-
ben volt eddig része. Ugy hisszük, 
a megbecsülés arányban fog Aliul 
azzal az oktató és tudományos te-
vékenységgel. amelyet a Kar taná-
rai kifejtenek és ez igen örvende-
tes fejődést árul el. Míg 1950-ben 
mindössze 4 publikáció jelent meg 
a kar tagjainak tollából, addig 1952-
ben már 12 és 1953-ban a harmadik 
negyedév még meg sem kezdődött, 
már 9 közleményük látott napvilá-
got, ezek között Schultheisz Emil, 
Buza László, Bónis György és Mar-
tonyi János értékes dolgozatai. A 
kar hallgatósága olyan mértékben 
nyer megbecsülést, olyan mértékben 
állja ki a Versenyt a többi kar hall-
gatóságával, amilyen mértékben elő-
remutató tud lenni a közösségi szel-
lemben, a munkafegyelemben. a 
helytállásban. Az Állam és Jogtudo-
mányi Karon kiváló módszertani 
munka folyik napjainkban; Bónis 
professzor e téren országos megbe 
csiilésre tett már szert. 

Kérdés tehát, hol mutatkozik meg 
a jogi kar elhanyagoltsága, túl «z 
említett terhes múltbeli órókség 
árnyékán s az ebből fakadó objektív 
nehézségekent 

E gondolatok őszinte elmondása 
egyáltalában nem azt jelenti, mint-
ha el akarnám hárí tani annak fe-
lelősségét, hogy korábban magamtól, 
mint az egyetem vezetője nem kez-
deményeztem a jogtudományi kar 
káderfejlesztésének és területnöve-
lésének kérdését. Kétségtelen, hogy 
minden állami vezető valamely tu-
dománykar professzora s ann-.k n 
tudománykarnak a problémáit hatá-
rozottabban vlágosabban lá t ja , miut 
a többi karét . Az is emberi gyen-
geség, hogy mindenki a sa já t pro-
blémáját érzi a legsúlyosabbnak és 
ettől állami vezetőink som íúggntle-
níthetik magukat tökéletesen, mert 
emberek. Tény az, hogy a jogi kar 
nehézségein segítenünk csak több 
éves kitartó, Jó munka ereiményei 
a lapján lehet. A népi demokrácia 
bizalommal van azokkal szemben, 
akik nehéz körülmények között Jó 
eredményeket értek el. Meg vagyok 
győződve arról,, hogy a szegedi jogi 
kar fejlődését a kormányzat 6» a 
pár t épp olyan világosan lá t ja , 
mint ahogy mi lá t juk a minőségi 
ugrást a Horthy-rendszer mezelzfl 
jogászai és a jeleli öntudatos szo-
cialista jogász f iatul jai között. .1/tn-
dent meg fogunk tenni az Aliam (f)> 
Jogtudományi Kar jogos igényein';!; 
tervszerű kielégítése érdekében, de 
magának a karnak is objektíven M 
mindenféle kisebbségi érzéstől füg-
getlenül a mult hibáinak »eúli." né-
zésével és az ebből eredő tehertéte-
lek önkritikái felmérésével kelt mér-
legelni saját helyzetét és « népi 
demokráciába vetett rendíthetetlen 
bizalommal kell megterveznie a jö-
vőjét. 

Fodor Gábor rektor 
„ a kémiai tudományok doktora 

Az elsőéves hallgatók marxista s z e m i n á r i u m a 
a Jogi Karon 

hozzászólni az egyes kérdésekhez és 
elmondani sa já t véleményüket. 

A szeminárium tapasztolutai aafc 
muta t j ák , hogy a hallgatók az el-< 
méleti előadásokon jól megér te t ték 
a marxizmus forradalmi elméleté-
nek elsaját í tása és a marxizmus-le-
ninizmus klasszikusainak tanulmá-
nyozásánál r á juk háruló feladato-
kat. Sikerült önbizalmat önteni a 
hallgatókba, hogj ' igenis meg tud-
nak birkózni a m2>rxizmus-leniniz-
mus tárgyának tanulmányozása 
terén előttük álló nehézségekkel. 

Akadtak ugyan egyese.k, akik 
„ . nem jegyzetelték ki tel jesen a kö-

Az egyetemre került ú j elsőéves telező irodalmat, de a többség elég 
hallgatók érezték ezen szavak Je- jól felkészült a szeminárium ; \nya-

Vigyetemi o k t a t á s u n k rendszeré-
ben nagy fontossága van a marx-
izmus-leninizmus oktatásának. Ilzt 
bizonyítja Sztálin elvtársnak ezzel 
kapcsolatos megállapítása, melyet 
a XVIII. Pártkongresszuson tet t : 
» . . . van egy tudományág, amely-
nek ismerete feltétlenül kötelező 
minden tudományág bolsevikját 
számára — ez a marxista-leninista 
tudomány, a társadalom fejlődés-
törvényeiről, a proletárforradalom 
fejlődéstörvényeiről, a szocialista 
építés fejlődéstörvényeiről, a kom-
munizmus győzelméről szóló tudo-
mány«. 

I. éves joghallgatók marxizmus szemináriumon 

lentőségét és éppen ezért fokozott 
érdeklődéssel vár ták az első marx-
ista órát, az első marxis ta szemi-
náriumot. A hallgatók érthető ag-
godalommal lépik át az egyetem 
küszöbét. Sok ú ja t és érdekeset, 
gazdag távlatot vá rnak az első elő-
adásoktól Ugyanilyen érdeklődés 
töltötte el a Jogi K a r elsőéves hall-
gatóit is, akik kíváncsiak voltak 
az első marxis ta szeminárium lefo-
lyására. 

A szeminárium vezetői tisztában 
voltak az első szeminárium jelen-
tőségével, amely fontos szerepet 
játszik a marxizmus-leninizmus 
tárgyának megkedveltetésében. Ép-
pen ezért igyekeztek az egyes ta-
nulócsoportokban közvetlen hangu-
latot kialakítani a marxis ta szemi-
náriumokon. Ez többnyire sikerült 
is. A hallgatók elég bát ran mertek 

gából és a mulasztók is megígér-
ték a hiány pótlását és a követ-
kező szemináriumon bemuta t j ák a 
teljes kijegyzetelt anyagot. 

A hallgatók feleletei, a szemtná-» 
riumon való aktív részvételük a r r a 
mutatnak, hogy az első elméleti 
óráknak és szemináriumnak sikerül t 
kellő érdeklődést felkelteni a 
marxis ta elmélet tanulmányozása 
iránt. Meggyőződhettek a hallga-
tók, hogy a forradalmi elmélet is-
merete nélkül nem lehetnek a szo-
cialista társadalom tel jesér tékű 
építői. Ha sikerül az eddig tnnusí-
tott felkészültséget és aktivitást a 
további szemináriumokon is bizto-
sítani, akkor a félévi vizsgák nem 
fognak csalódást okozni és az ok-
tató-nevelő munka meg fogja hozni 
gyümölcseit. 

Teendők a párfoktatás megindulásának 
időszakában 

Szeptemberben pár tokta tásunk 
ú j abb időszaka kezdődik. Az el-
múlt év tapasztalatai a lapján a hiá-
nyok kiküszöbölésével kell az egye-
temi és főiskolai alapszerveknél 
magasabb nivójú pártoktatást biz-
tosítanunk. 

A pár toktatás követelményeit a 
következőkben lehetne megállapí-
tani. Az előadásoknak magas 
ideológiai színvonalúaknak kell 
lenniök és a marxista-el lenes esz-
mékkel szembeni kérlelhetetlen 
harcot fokoznunk kell. A propa-
ganda szoros kapcsolatban álljon a 
Szovjetunió megismertetésével, 
megszerettetésével és a békéért, az 
ötéves te rvünkér t vívott harc min-
dennapi feladataitól elválaszthatat-
lannak kell lennie. 

A munkásmozgalom harci tapasz-
talatai megmutat ták , hogy a bur-
zsoá ideológia a munkáspár tokba 
is iparkodik behatolni. Ahol a pár t 
ideológiai m u n k á j a gyengül, ott a 
burzsoá ideológia erősödik. Ezért 
elsőrendű kötelességünk harcolni az 
ideológiai munka lebecsülése eilen. 

A párt tagokat a párt szervezeti 
szabályzata is kötelezi arra , hogy 
igyekezzenek elsaját í tani a m a r x -
izmus-leninizmust. Meg kell értetni 
mind a párt tagokkal, mind a pór-
tonkivüliekkel, hogy ideológiai tu-
nulásuk gyakorlati m u n k á j u k a t 
könnyíti meg. Tehát amennyi fá-
radságot jelent a tanulásban, any-
nyi könnyebbséget biztosít a gya-' 
korlatban. 

A szervezésnél, az oktató káde-
rok kiválasztásánál úgy vélem a 
fenti szempontok figyelembevétele 
hozzásegít a jobb eredményekhez, 
Ezen a ponton az Egyetemi Pár tb i -
zottságnak jobb munká t kell vé-
geznie, mint az elmúlt évben. 

A pár tokta tásra való beosztást 
fel tét lenül össze kell hangolni az 
egyéb oktatásokkal. Nem sznbnd 
előfordulnia annak, hogy egy sze-
mély két-három szervezet oktatá-
sába legyen bevonva. 

Örvendetesen emelkedik a szak-
mai továbbképzésben levők száma 
is. Ezért következetesebben kell 
végrehaj tani a Városi Pártbizottság 
olyan irányú döntését, hogy szak-

mai tanfolyamot a pár toktatás napJ 
ján sehol ne tar tsanak. 

A pártoktatás sikerének egyile 
biztosítéka az állami vezetők ré-
széről történő hathatós támogatás, 
Szükséges, hogy az alapszervek és 
az állami vezetés i lyenirányú 
együttműködése a jövőben hatékoi 
nyabb legyen. 

Az elmúlt pártoktatási évad má« 
sodik felében az alapszervek ellen-
őrző, irányító hatása eredményes-
tiek mutatkozott . A most megin-
duló pár tokta tásunk sokkal ered-
ményesebb lesz, ha alapszerveink 
már az elószervezés és beindítás 
munkájá tó l kezdve az ideológiai 
oktatást egyik legfontosabb fe lada-
tuknak tekintik. 

Munkásosztályunk létérdeke, a 
tömegek szocializmusba vetett h i te 
azt kívánja, hogy az elméleti ok-
tatást tovább szélesítsük és nívó-
ját emeljük, ü g y ü n k legyőzheíet-
lensége dolgozó népünk alkotó ere-
jében. pár tunkkal való egybefor-
rot tságában biztosítva van. Fontos, 
hogy kapcsolatunkat a dolgozók 
felé éppen az elméleti oktatás si-
keres továbbvitelével mélyítsük és 
szilárdítsuk. Ezért minden pá r t funk -
cionáriusunk és pár t tagunk úgy se-
gítse ezt az ügyet, mint épülő szo-
cializmusunk egyik alapvető kér-
dését. 

Kovács Alajos 

RÖVID HÍREK 
A Központi Kultúrbizottság a 

Szegedi Filharmónikusok zeneka-
rának rendezésében októberben 
hangversenysorozatot Indít olcsó 
helyárakkal az egyetemi hallgatók 
és dolgozók számára. 

A hangversenysorozat egészen a 
tanév végéig tar t és kitűnő pro-
grammjával , a hangversenyek 
módszeres sorrendjével nagyban 
elősegíti ma jd a zenei művelődést. 

Részletes tá jékoztatás t október 
elején ad ki a rendezőség. 

A Dugonics-téri volt MNDSZ-
székház; a hamarosan meginduló 
átalakítási munkák befejeztével 
mint egyetemi klubépület áll majd 
a művelődni, szórakozni kívánó 
hallgatók rendelkezésére. 


